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ОТНОСНО: Електрически тротинетки

УВАЖАЕМИ Г-Н ДИМИТРОВ,
с настоящото питане желаем да обърнем по-сериозно внимание на 
тема, разрастваща се все повече и на път да стане сериозен проблем 
в града ни. Затова акцентираме именно на нея с цел опазване живота 
и здравето на жителите на град Пловдив.

Електрическите тротинетките са удобни, бързи, компактни и 
енергоефективни. Все по-често са предпочитани и като 
екологичен алтернативен начин на градски транспорт, също и за 
спасение в задръстванията. Използват се от хора на всякакви 
възрасти а от повече от две години в Пловдив те могат и да се 
наемат.

Има ясно разписани правила за използването им в Закона за 
движение по пътищата, които са аналогични на правилата за 
велосипедистите.
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В Пловдив полицейските органи и общинска охрана са 
натоварени със задължението да съблюдават за спазването на 
правилата.

Пловдивчани обаче все по-често стават свидетели на 
несъобразена скорост от страна на водачите на е- 
тротинетки, движение по пешеходните зони и лавиране между 
автомобилите, което е строго забранено. Основната причина, която 
посочват почитателите на този тип возила, е липсата на достатъчно 
дълга вело-инфраструктура, което кара повечето от тях съзнателно 
да нарушават реда.

Според сектор Пътна полиция в Пловдив водачите на 
ел.тротинетки са се увеличили и се забелязват нарушения в 
установените правила. Вече има отчетени тежки инциденти, за 
щастие без сериозни наранявания, и са наложени глоби за движение 
върху пешеходни зони и на платното между колите, което са груби 
нарушения на Закона за движение по пътищата!

Липсва обаче статистика за точния брой на електрическите 
тротинетки в Пловдив с което е трудно да се конкретизира колко 
голям точно е проблема!

Въпреки че правилата за управление на модерните возила са 
заложени в Закона за движение по пътищата, държавата позволява 
на общинските съвети да приемат по-строги правила за управление 
им. Затова е важно водачите да бъдат запознати с местното 
законодателство в общината, в която живеят.

Желаем да отправим следните ни питания към Вас, а именно:

1. Община Пловдив извършила ли е назад във времето 
осведомителна кампания относно правилата за движение на 
е-тротинетки по улиците на града ни?

2. Налага ли се контрол по отношение на правилата за 
използване на е-тротинетки и в каква степен?

3. Предвижда ли се да внесе предложение в Общински съвет 
Пловдив на регламент за използване на е-тротинетки на 
територията на община Пловдив?

На основание чл.ЗЗ, ал.1, т.4 от ЗМСМА и чл.81, ал. 1 и 2 от 
Правилника за организация и дейността на Общински съвет Пловдив, 
желаем да получим писмен отговор до следващото заседание на 
Общински съвет Пловдив.
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